

ORDRE DU JOUR

58. L'ordre du jour étant lu pour prendre en considération un rapport de la Commission de la Voirie à l'effet de changer le nom de la rue St-Hypolite, de la rue Sherbrooke jusqu'aux limites nord de la Ville, en celui d'"Avenue Coloniale",

M. l'échevin PAYETTE propose, appuyé par M. l'échevin ROBILLARD:

Que ledit rapport soit adopté.

Proposé en amendement par M. l'échevin PROULX, appuyé par M. l'échevin WILSON:

Que ledit rapport soit renvoyé de nouveau à la Commission de la Voirie.

Motion adoptée sur division.

59. L'ordre du jour étant lu pour la 1^{re}, 2^eme et 3^eme lectures d'un règlement pour annexer la Cité de Ste-Cunégonde à la Cité de Montréal,

Ledit règlement est en conséquence lu une première fois:

No

Règlement à l'effet d'annexer la Cité de Ste-Cunégonde de Montréal à la Cité de Montréal.

A une assemblée du Conseil, etc.

Il est ordonné et statué comme suit:

Attendu qu'il est de l'intérêt de la Cité de Montréal d'annexer à son territoire la Cité de Ste-Cunégonde de Montréal pour en faire partie comme quartier séparé sous le nom de quartier Ste-Cunégonde, et que cette annexion ne peut que produire des avantages mutuels pour les deux Cités, le Conseil de la Cité de Montréal décrète ce qui suit:

1. Le territoire compris dans les limites actuelles de la Cité de Ste-Cunégonde de Montréal, tel que ci-après décrit, formera un des quartiers de la Cité de Montréal et sera connu sous le nom de "quartier Ste-Cunégonde".

Le territoire de la Cité de Ste-Cunégonde de Montréal est compris dans les bornes et limites telles que définies au plan officiel de la Cité de Ste-Cunégonde de Montréal comme suit:

Vers le nord-ouest, par une ligne commençant au point d'intersection des axes de l'avenue Atwater et de la rue Dorchester, prenant une direction nord-est suivant la ligne séparative entre la ville de Ste-Cunégonde et la ville de Westmount, jusqu'à l'intersection de la ligne séparative entre la ville de Ste-Cunégonde et la cité de Montréal; de là prenant une direction sud-est, suivant ladite ligne séparative, coïncidant avec la limite sud-ouest des lots officiels numéros 1, 2, 3, 9, 10, 20, 22, 21, 41, 42, 45, 44, 43, 66, 67, 60, 68, 86-28, 86-29, 87-4c, 87-7, 87-6, 87-73, 87-74, 87-77, 87-76, 1639-23, 1639-24, 1639-25, 1639-26, 1639-37, 1639-38, 1639-39, 1639-49, 1639-64, 1639-65, 1639-66, 1639-67, 1639-72, 1639-72, 1639-74, 1639-75 et 1639-76 du cadastre du quartier St-Antoine et du lot officiel No 1081 du cadastre du quartier Ste-Anne; de là prenant une direction sud-ouest suivant l'axe du canal Lachine jusqu'à son intersection avec le prolongement de l'axe de l'avenue Atwater; de là prenant une direction nord-ouest, suivant ledit axe de l'avenue Atwater, par une ligne brisée coïncidant avec la ligne séparative entre la ville de Ste-Cunégonde et les villes de St-Henri et Westmount jusqu'au point de départ.

Ladite ville de Ste-Cunégonde étant bornée vers le nord-ouest par la ville de Westmount, vers le nord-est et le sud-est par la cité de Montréal et vers le nord-ouest partie par la ville de St-Henri et partie par la ville de Westmount.

2. Le quartier de St-Cunégonde sera représenté par deux échevins élus de la manière prescrite dans et par la charte de la Cité de Montréal.

3. L'actif de la Cité de Ste-Cunégonde de Montréal, à dater de l'annexion, sera consolidé avec l'actif de la Cité de Montréal, et le passif de la Cité de Ste-Cunégonde de Montréal sera aussi consolidé avec le passif de la Cité de Montréal; et le quartier Ste-Cunégonde devra être mis sur le même pied que les autres quartiers de la Cité de Montréal, quant aux taxes et autres impôts municipaux et être soumis aux dispositions des différents règlements en vigueur dans la Cité de Montréal et autres lois qui régissent ladite Cité, ainsi qu'à ceux de la Cité de Ste-Cunégonde de Montréal jusqu'à ce que la fin proposée dans lesdits règlements soit complètement atteinte et réalisée.

4. Les règlements de la Cité de Ste-Cunégonde de Montréal resteront en vigueur dans le quartier Ste-Cunégonde jusqu'au 1^{er} mai 1906; à partir de cette date, le quartier Ste-Cunégonde sera soumis aux règlements de la Cité de Montréal.

ORDER OF THE DAY

58. The order of the day being read to consider a report of the Road Committee to change the name of St. Hypolite street from Sherbrooke to northern City limits, to "Colonial Av."

Alderman PAYETTE moved, seconded by Alderman ROBILLARD:

That said report be adopted.

Moved in amendment by Alderman PROULX, seconded by Alderman WILSON:

That said report be referred back to the Road Committee.

Carried on division.

59. The order of the day being read for the 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to annex the City of St. Cunégonde to the City of Montreal,

Said by-law was accordingly read a first time:

No

By-law to annex the City of St. Cunégonde of Montreal to the City of Montreal.

At a meeting of the City Council of Montreal, etc.,

It was ordained and enacted as follows:—

Whereas it is in the interests of the City of Montreal to annex to its territory the City of St. Cunégonde of Montreal to form part thereof, as a separate ward, under the name of St. Cunégonde Ward, and whereas such annexation cannot but be productive of mutual advantages for both Cities, the Council of the said City of Montreal enacts as follows:—

1. The territory comprised within the present limits of the City of St. Cunégonde of Montreal, as hereinafter described, shall form one of the Wards of the City of Montreal and shall be known as "St. Cunégonde Ward."

"The territory of the City of St. Cunégonde of Montreal is comprised within the boundaries and limits defined on the official plan of the City of St. Cunégonde of Montreal, as follows:

To the North-West, by a line beginning at the point of intersection of the axes of Atwater Avenue and Dorchester street, running in a North-Eastern direction along the dividing line between the town of St. Cunégonde and the town of Westmount to the intersection of the dividing line between the town of St. Cunégonde and the City of Montreal; thence running in a South-Eastern direction, along the said dividing line, coinciding with the South-Western limit of official lots Nos. 1, 2, 3, 9, 10, 20, 22, 21, 41, 42, 45, 44, 43, 66, 67, 69, 68, 86-28, 86-29, 87-40, 87-7, 87-6, 87-73, 87-74, 87-77, 87-76, 1639-23, 1639-24, 1639-25, 1639-26, 1639-37, 1639-38, 1639-39, 1639-49, 1639-64, 1639-65, 1639-66, 1639-67, 1639-72, 1639-73, 1639-74, 1639-75 and 1639-76 of the cadastre of St. Antoine Ward and of official lot No. 1081 the cadastre of St. Ann's Ward; thence running in a South-Western direction, along the axis of the Lachine Canal to its intersection with the prolongation of the axis of Atwater Avenue; thence running in a North-Western direction, along the said axis of Atwater Avenue, by a broken line coinciding with the dividing line between the town of St. Cunégonde and the towns of St. Henry and Westmount, to the starting point.

The said town of St. Cunégonde being bounded to the North-West by the town of Westmount, to the North-East and South-East by the City of Montreal, and to the North-West partly by the town of St. Henry and partly by the town of Westmount.

2. The St. Cunégonde Ward shall be represented by two Aldermen, elected in the manner provided in and by the Charter of the said City of Montreal.

3. The assets of the City of St. Cunégonde of Montreal shall, from the date of annexation, be consolidated with the assets of the City of Montreal, and the liabilities of the City of St. Cunégonde of Montreal shall also be consolidated with the liabilities of the City of Montreal; and the St. Cunégonde Ward shall be put on the same footing as the other wards of the said City of Montreal, as regards civic taxes and other municipal dues, and be subject to the provisions of the several by-laws in force in the City of Montreal and to the laws governing the said City as well as to those of the City of St. Cunégonde until such time as the purposes of said by-laws have been completely attained and realized.

4. The by-laws of the City of St. Cunégonde of Montreal shall remain in force in the St. Cunégonde Ward until the 1st May, 1906; from and after that date, St. Cunégonde Ward shall be subject to the by-laws of the City of Montreal.